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             Bostadsförsörjningsprogram, remissvar från Knippla Ö-råd. 
 

Våra kommentarer i punktform nedan. 
 

Vi ser generellt positivt på programmets skrivningar kring Knippla, några punkter nedan dock 
 

• Under rubriken Trafikstrategi anges att nordöleden, enligt Trafikverket, har nått sitt 
kapacitetstak. Vi som nyttjar nordöleden ser inte detta tak utan upplever att god kapacitet 
finns. Det är vidare märkligt att med en minskande befolkning på Knippla så har nordöleden 
slått i taket kapacitetsmässigt. Vi anser att Trafikverkets uppfattning är felaktig, kommunens 
planering bör inte styras härav. Kommunen bör gå tillbaka till Trafikverket och få en förklaring 
till hur Trafikverket resonerat. 

• Vidare under rubriken Trafikstrategi anges att goda kommunikationer är en viktig faktor för 
åretruntboende. Vi har absolut samma uppfattning. 

• Under rubriken Bostadsbyggande och planering – 2020, Nordöarna. För varsområdets del 
anser vi att bostäderna även skall ge möjlighet att flytta till Knippla på permanentbasis för en 
rimlig penning, vi tror det är viktigt att kunna ha ett boende där man kan se om man trivs 
med att bo på Knippla för att senare kunna köpa ett hus här. Olika boendeformer är därför 
viktigt.   

 
 
 

För Knippla Ö-råd 
 
Tomas Hafstrand 


